南灣華人基督教會
復活節主日聯合崇拜
2014年4月20日早上9:45
以頌讚敬拜主
弦  琴        

  ...........                 陳令弟兄
*問 安/宣 召        
..........              邵榮恩牧師
      牧師: 基督復活了!

      全體: 基督確實復活了! 哈利路亞!
*頌  讚  

   
........... 
              英文敬拜組
*牧  禱  

  
...........
                     邵榮恩牧師
*主禱文(同唱)

  
...........                   會  眾

以奉獻敬拜主

洗  禮             

..........                          劉少平牧師
歡迎/報告

  
...........   

         邵榮恩牧師
奉  獻

   
...........      


          會   眾

以聽道敬拜主
　
信  息         “活出復活的生命”       劉少平牧師
                   羅馬書 6:1-7       黃鴻章弟兄英譯
以行道敬拜主

*回應詩歌 
#129 「主復活」                          會   眾
歡迎新會員
       
...........                                    執事們

*三一頌/祝福      

...........                            劉少平牧師
祝福詩歌

  
........... 
              詩  班
 
                                 *敬請站立
Chinese Community Church of South Bay 
 JOINT EASTER SUNDAY WORSHIP SERVICE
April 20, 2014 at 9:45 AM
Worship with Praise
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
*Greeting/Call to Worship             
                  Pastor Elliott Siu

Pastor:  Christ is risen!



All: Christ is risen indeed!  Hallelujah!
*Praise                                                      CrossPointe Praise Team

*Pastoral Prayer                                                    Pastor Elliott Siu
*The Lord’s Prayer(Sung)                                                           All
Worship with Dedication
Baptism                                                         Rev. Sow Pheng Liew
Welcome/Announcement


       Pastor Elliott Siu
Offering                                                                                        All




















Worship in the Word

Message                                                Rev. Sow Pheng Liew
            “Live Out A Resurrected Life”
                     Romans 6:1-7    Interpreted by Dr. James Huang
Worship by Living the Word

*Hymn of Response        #129 Christ Arose                       All
Welcome of New Members                                        Deacons
*Doxology/Benediction                         Rev. Sow Pheng Liew                                   Choral Benediction



         CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
今日再承蒙劉少平牧師講台證道，謹致謝忱。
二.

今日在崇拜中舉行洗禮，受洗者為黃桂蘭、姜建華，Chi Keng，Billy Lee 李大利，Stephanie Tom 譚子恩及Ashley Xia夏佑等弟兄姊妹。恭喜他們成為神的兒女，請弟兄姐妹在禱告中紀念他們。
三.

歡迎周智安及趙惟友夫婦於今日加入本教會，成為這個家的成員。
四.
今日成人裝備訓練將暫停一次，並提早午膳。
五.

以琳及英文組弟兄姊妹負責今天午餐分菜及清潔工作，請負責弟兄弟妹準時預備。
六.

週三晚中英聯合祈禱會於4月23日晚8:00在教會舉行，為教會小組事工禱告，由馬紹仁弟兄帶領。莊大能牧師會有特別宣教分享。

七.

家長們請注意! 週五晚的青少年團契於4月25日本週五晚7:30恢復聚會。

八.
佳樂團契將於4月26日(週六)早上10:30在教會一樓交誼廳聚會。歡迎年長弟兄姊妹們參加。
九.
下主日4月27日中文堂特別講員為李德光牧師。
十.
大專及社青團契將於4月27日主日下午有聚會。詳情與邵牧師聯絡。
十一.
聘牧委員會已經開始尋求下屆主任牧師。求神差派合適的牧者來牧養教會。請為尋找主任牧師及聘牧委員會禱告。
十二.

牧執會通過自五月起將主日晨早禱告會改為從9:00開始。牧執同工們都願意同心合意的參與，也鼓勵弟兄姊妹們一起來參加。

十三.

青少年暑期短宣訂於7月11-19日前往亞利桑那州印地安人區，經已開始報名。詳情請詢邵榮恩牧師。

十四.
教會辦公室將於4月22日休假 (復活節補假)。

Announcement
1.
Our thank you to Rev. Sow Pheng Liew for sharing God’s words with us this morning. 
2.
Easter Baptism is held this morning. The newly baptized are: Gui Lan Huang，Jian Hua Jiang，Chi Keng，Billy Lee，Stephanie Tom and Ashley Xia. Please remember them in your prayer.
3.
Welcome to Mr. and Ms. Zhi An Zhou into church membership today. Let us welcome them into the church family.
4.
There will be no equipping classes today, and lunch will be served early immediately after the Worship service.
5.
CrossPointe is in charge of this month’s lunch service and cleanup with Elim Group. Please help out during lunch.
6.  
Joint Wednesday Night Prayer meeting will be held on 4/23 at 8 pm and led by Deacon Jerry Mah focusing on Small Group ministry.  Rev. David Chuang will also have a short mission sharing. . 

7.
Youth Friday Night Live will resume its meeting on 4/25 at 7:30 pm. 

8.
Caleb Senior Fellowship will have its monthly meeting on 4/26 Sat. at 10:30 am at church. 
9.
Rev. Leeman will be the speaker in the Chinese Worship service next Sunday 4/27. 

10.
CrossRoads young adults fellowship will have its meeting next Sunday 4/27. Please contact Pastor Elliott for more details. 

11.
Our pastoral search is in progress.  Please pray for the Lord’s guidance and also for the Pastor Search Committee and the search process.
12. The Church Board has decided to switch back the time of the Sunday morning prayer meeting to 9:00 am starting in May. All pastoral staff and deacons will attend. Brothers and sisters are encouraged to come together to pray as well. 
13.
Youth Summer Mission project is scheduled from 7/11-19 to Arizona Indian Reservation partnering with other churches. Registration is on going. Please contact Pastor Elliott for more details.

14.
Office will be closed on Tuesday 4/22 for make up holiday of Easter.
15. 
Next Sunday’s CrossPointe English Worship will begin at 11:30 am with brother Chris Li as speaker.  
